
Boligudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 8. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 26
Vil ministeren redegøre for, hvorfor Rigspolitiets vejledning til boligselskaberne om, hvor-
dan boligorganisationerne kan slippe af med lejere, der skaber utryghed, og regulere
beboersammensætningen, kom så relativt sent, jf. artiklen ”Solbakken ventede forgæves
på Rigspolitiets retningslinjer” af 25/11-20 fra fagbladet Boligen
(https://fagbladetboligen.dk/alle-nyheder/2020/november/solbakken-ventede-forgaeves-
pa-rigspolitiets-retningslinjer/)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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